
To install…  
1) Determine location by positioning your equipment under the hood fire 

suppression nozzle. Make sure location is dry and clear from any 
debris and grease. 

2) While the equipment is positioned, mark the caster centerlines (see 
figure a). Roll the equipment out of the way and finish marking the 
centerlines (figure b). 

3) Position and center Caster Cradle® in a “triangle” over the lines 
(figure c). It is helpful to mark Caster Cradle® centerline.  

4) Use Caster Cradle® as a template to mark locations (figure d) for 
mounting screw anchors. 

5) Using a hammer drill and bit, drill 3⁄8˝ x 11⁄8˝ holes for anchors and 
remove debris. Install each anchor using Anchor Installation Tool, 1⁄8˝ 
below the floor surface. 

6) With Caster Cradle® and area free from grease and debris, apply 1⁄8˝ 
bead of silicone sealant around the bottom edge of Caster Cradle®. 

7) Secure Caster Cradle® with ¼˝-20 x ¾ hex bolts and wipe area. 

8) Move equipment back into position onto Caster Cradle®  
(figure e). At a visible location apply the warning label on  
the appliance.

INSTALLATION INSTRUCTIONS

Caster Cradle®

CAUTION 
INSPECT CONTENTS IMMEDIATELY AND FILE CLAIM WITH DELIVERING CARRIER FOR ANY DAMAGE. 

SAVE YOUR BOX AND ALL PACKING MATERIALS. 
YOU ARE RESPONSIBLE FOR DAMAGE TO YOUR UNIT IF RETURNED IMPROPERLY PACKED. 

Tools required: 
• ¼˝ diameter pin or center punch 
• Hammer drill with 3/8˝ masonry bit 
• Hammer 
• Silicone sealant 
• Pencil or marker

Hardware kit #385777* 
(not included): 

• ¼˝-20 X ¾ Hex Bolt 
• ¼˝-20 X 1 Concrete Anchor

INSTRUCTION SHEET 
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figure e

Caster Cradle® is designed to ensure that your equipment always returns to the proper place. Ideal for use under 
hoods or in tight spaces where it's imperative that equipment lines up properly.
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(End)
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WARNING: Before moving the appliance from Caster Cradle®, the 
appliance must be off and allowed to cool. Ensure the appliance is 
free from falling items. Restaining cable must be attached while the 
gas hose is connected. 
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* Consult local codes and site conditions  
for appropriate installation hardware
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INSTRUCTIONS D'INSTALLATION

Caster Cradle®

Pour installer 

1) Déterminez l'emplacement en plaçant votre matériel sous le bec de 
suppression des incendies de capot. Assurez-vous que l'emplacement 
est sec et clair de n'importe quels débris et graisse. 

2) Tandis que le matériel est placé, marquez les axes de roulette (voir 
figure a). Roulez le matériel à l'écart et finissez de marquer les axes 
(figure b). 

3) Centrez le Caster Cradle® dans une “triangle” au-dessus des lignes 
(figure c). Il est utile de marquer l'axe de Caster Cradle®.  

4) Utilisez le Caster Cradle® comme descripteur pour marquer les 
emplacements (figure d) pour des points d'attache de vis de support. 

5) Utilisant un foret et un bit de marteau, forez des trous de 3⁄8˝ x de 11⁄8˝ 
pour des points d'attache et enlevez les débris. Utilisant l'outil 
d'installation de point d'attache, installez chaque point d'attache 1⁄8˝ au-
dessous de la surface de plancher.  

6) Avec la zone libérez de la graisse et les débris, appliquent le 
programme 1⁄8˝ du mastic de silicone autour du bord. 

7) Fixez avec des boulons d'hexa de ¼˝-20 x ¾ et la zone de chiffon. 

8) Déplacez le matériel de nouveau dans la position sur la Caster Cradle® 
(figure e). À un emplacement visible appliquez l'étiquette 
d'avertissement sur l'appareil. 

Outils requis 
• broche de diamètre de ¼˝ ou perforateur central 
• Foret de marteau avec le bit de la maçonnerie 3/8˝ 
• Marteau 
• Mastic de silicone 
• Crayon ou repère

Trousse de quincaillerie #385777* 
(non inclus) 

• ¼˝-20 X ¾ Boulon d'hexa 
• ¼˝-20 X 1 Point d'attache concret

figure e

Caster Cradle® est conçue pour s'assurer que votre matériel revient toujours à l'endroit approprié. Est idéal pour l'usage sous 
des capots ou dans les espaces serrés où il est impératif que le matériel aligne correctement.correctement.

(Fin) 
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AVERTISSEMENT: Avant de déplacer l'appareil, l'appareil doit être 
éteint et laissé se refroidir. Assurez que l'appareil est exempt des 
éléments en baisse. Le câble retenant doit être joint tandis que le 
tuyau de gaz est connecté. 

ATTENTION 
INSPECTEZ LE CONTENU IMMÉDIATEMENT ET DÉPOSEZ UNE PLAINTE AUPRÈS DU TRANSPORTEUR EN CAS DE DOMMAGE. CONSERVEZ LA 

CAISSE ET TOUS LES MATÉRIAUX D’EMBALLAGE.  
VOUS ÊTES RESPONSABLE DES DOMMAGES CAUSÉS LORS DU RETOUR DU PRODUIT S’IL A ÉTÉ MAL EMBALLÉ.  

* Consulter les codes locaux et les conditions du site 
pour le matériel d'installation approprié


